

Title (en)

Dispenser for dowels adapted to the fastening of screws and the like.

Title (de)

Abgabevorrichtung für Dübel bestimmt zum Befestigen von Schrauben und dergleichen.

Title (fr)

Boîtier-distributeur pour chevilles destinées à la fixation des vis et analogues.

Publication

EP 0068145 A1 19830105 (FR)

Application

EP 82104557 A 19820525

Priority

FR 8112863 A 19810630

Abstract (en)

1. Dispenser case for articles comprising a) a sheet of plastic or other material, rectangular in shape, suitably cut and shaped, whose two opposed edges (2, 3) are folded back into a U on the same side so that the ends (6, 7) of these edges remain separated from each other by a suitable gap to permit a manual push on the articles held in the case and b) means for creating a resilient retention of the contents of the case, the said means comprising inward depressions (10, 11) of bottom parts of the case which are situated facing the gap, characterized in that the dispenser case, which is intended to contain wall-plugs intended for fixing screws or similar items, has continuous ridges, each provided with one of the said depressions.

Abstract (fr)

Boîtier-distributeur pour chevilles destinées à la fixation de vis ou analogues, constitué d'une feuille de matière plastique ou autre convenablement coupée et mise en forme, caractérisé par ceci que deux bords opposés (2, 3) d'une feuille de forme rectangulaire sont repliés d'un même côté en forme d'U de manière que les extrémités (6, 7) de ces bords restent distantes l'une de l'autre d'un espacement convenable pour permettre une poussée manuelle sur les chevilles (14) contenues dans le boîtier, les arêtes (8, 9) de la partie formant le fond du boîtier comportant des enfoncements (10, 11) vers l'intérieur, en face de l'espacement resté libre entre les bords de l'U.

IPC 1-7

B65D 85/24; B65D 83/02; B65D 73/00; B65D 67/02

IPC 8 full level

B65D 67/02 (2006.01); **B65D 73/00** (2006.01); **B65D 83/02** (2006.01); **B65D 85/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 67/02 (2013.01); **B65D 73/00** (2013.01); **B65D 83/02** (2013.01); **B65D 85/24** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 1671809 A 19280529 - BRIGGS THOMAS A
- [X] US 2122003 A 19380628 - COOPER LEONARD W
- [A] DE 71248 C
- [A] US 3416650 A 19681217 - ACKERSBERG MORTENSEN LOUIS
- [A] FR 1492139 A 19670818

Cited by

DE9103675U1; EP0298760A3

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0068145 A1 19830105; EP 0068145 B1 19870114; AU 8544082 A 19830106; CA 1187053 A 19850514; DE 3275075 D1 19870219;
DE 8215945 U1 19820729; ES 266665 U 19830216; ES 266665 Y 19830801; FR 2508420 A1 19821231; FR 2508420 B1 19850111;
JP S5951763 U 19840405; ZA 824011 B 19840125

DOCDB simple family (application)

EP 82104557 A 19820525; AU 8544082 A 19820629; CA 404006 A 19820528; DE 3275075 T 19820525; DE 8215945 U 19820602;
ES 266665 U 19820628; FR 8112863 A 19810630; JP 9253582 U 19820622; ZA 824011 A 19820608